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Beste Evergemnaren

De lente bracht ons ook nieuwe bestuurs-
verkiezingen. Graag stel ik mezelf, Geert 
Dhaese, voor als nieuwe voorzitter van 
N-VA Evergem. Margot Colpaert zal me 
bijstaan als ondervoorzitter.

Ondertussen zitten we ook halverwege 
de bestuurstermijn waar de N-VA al 
mooie dingen heeft kunnen laten zien. 
Onze burgemeester, schepenen en man-
datarissen hebben met hun dagelijkse 
inzet hard hun best gedaan om Evergem 
op koers te houden en zullen dat ook de 
komende jaren blijven doen.

Nu we halfweg zijn, blikken we al voor-
zichtig vooruit richting de verkiezingen 
van 2024. We willen, zoals altijd, luisteren 
naar wat leeft onder de bevolking en 
blijven samenwerken om van Evergem 
een nog aangenamere gemeente te 
maken. Tot slot wens ik iedereen een 
mooie zomer toe waarin we opnieuw 
kunnen feesten en elkaar kunnen 
ontmoeten zoals voor de pandemie.

Ons kersvers voorzittersduo: 
voorzitter Geert Dhaese en 
ondervoorzitter Margot Colpaert.

Stoelendans bij de N-VA: 
Trui Denolf volgt Josse Verdegem op 
als fractievoorzitter
Naast een nieuwe voorzitter, ondervoorzitter en twee nieuwe schepenen (zie 
verderop), hebben onze N-VA’ers sinds januari ook een nieuwe fractievoorzitter 
in de gemeenteraad. Trui Denolf is de komende drie jaar de kapitein van onze 
ploeg in de gemeenteraad.

Proficiat met de promotie, Trui!
“Bedankt. Ik voel me vereerd 
om dit te mogen doen voor de 
partij. Wat ik persoonlijk ook 
zeer belangrijk vind: het is een 
waardering voor mijn engage-
ment vanuit het bestuur.”

Waarom stelde je je kandidaat 
voor die functie?
“Na al die mannelijke fractie-
voorzitters binnen onze partij 
vond ik dat het tijd werd om ook 
eens een vrouw op die stoel te 
zien. Ik wil de stem van ‘Evergem-city’ daarbij meer laten horen. Het is de bedoeling dat 
we zoveel mogelijk Evergemnaren vertegenwoordigen in de gemeenteraad.”

Wat zijn jouw ambities voor de volgende drie jaar?
“Ik zou heel graag op hetzelfde elan verder werken als Josse: samenwerken aan een 
warm Evergem. Er komen grote projecten op ons af: een nieuw woonzorgcentrum 
Ter Caele, de bouw van het gemeentelijk zwembad en de verbouwingen bij de gemeen-
telijke basisschool in Evergem-centrum. Samen met onze mandatarissen en het 
schepencollege wil ik erop toezien dat die projecten niet boven onze hoofden 
uitstijgen. We moeten alert blijven voor de financiële kant zodat alles betaalbaar 
blijft voor iedereen.”

“Ik wil de vinger aan de pols houden en kijken of alles mee evolueert met die 
realisaties: wegeninfrastructuur, het fietsnetwerk, alle netten van het onderwijs … 
Maar ik wil vooral dat elke Evergemnaar zonder twijfel durft uitspreken: ’Ik ben blij 
dat ik in Evergem woon!’”

Veel succes met de nieuwe uitdaging, Trui!
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De kogel is door de kerk: Belzeelse gronden blijven open ruimte
Nadat onze gemeente eind vorige eeuw met het idee speelde om de braakliggende landbouwgronden in de driehoek Belzeelsestraat 
- Kleine Moerstraat - Kuitenbergstraat (nagenoeg in het dorpscentrum van Belzele) een nieuwe bestemming te geven naar bouw-
grond, ontstond een storm van protest bij de betrokken buurtbewoners. Potentieel buurtlawaai, verminderde privacy en extremere 
verkeersdruk waren daarvoor de voornaamste argumenten. Het protest leidde uiteindelijk tot het afvoeren van het plan.

Bestuurslid Freddy De Vos en BCSD-lid Annie 
Van Huffel, beiden inwoners van Belzele.

Groot was dan ook de verwondering bij 
alle buurtbewoners toen, jaren terug, de 
betreffende landbouwgronden opnieuw 
op de agenda van de gemeenteraad ston-
den voor een bestemmingswijziging naar 
woonuitbreidingsgebied. Een nieuwe 
storm van protest en negatieve reacties 
van de meeste buurtbewoners kwamen 
op gang.

Sociale woonwijk

Toen in 2014-2015 uiteindelijk werd 
beslist - na verkoop van de betreffende 
gronden aan de Meetjeslandse Maat-
schappij Sociale Woningbouw - daar een 
sociale woonwijk in te planten, was het 
hek volledig van de dam. Het idee was om 
vanaf 2020 de infrastructuurwerken voor 
aanleg van wegen en paden en allerlei 
nutsvoorzieningen te realiseren. Gelukkig 
voor de omwonenden kon de N-VA zich 
niet vinden in die overeenkomst. 

Onder meer de explosieve verkeerssitu-
atie, de overvolle scholen en het verlies 
van een fantastisch stukje natuur in het 
centrum van het dorp zouden onom-
keerbare gevolgen zijn. De realisatie 
van de verkaveling werd gelinkt aan het 
einde van de herstructureringswerken 
op het kruispunt Brico - McDonald’s, die 
zouden aanvangen in 2022 en eind 2028 
klaar zouden moeten zijn.

Nood aan open ruimte

De verkiezingsuitslag van 2018 bete-
kende voor het gros van de bewoners 
van Belzele een opluchting: de N-VA 
handhaafde haar standpunt en zo kon 
de buurt nog ongeveer tien jaar langer 
genieten van de mooie, gezonde open 
ruimte. Dankzij die ingreep bleef het 
daarenboven mogelijk de betrokken 
ruimte de bestemming te geven waarop 
alle buurtbewoners hoopten. Dat zou een 
meerwaarde betekenen voor het dorp 

en haar bewoners, want Belzele heeft 
absoluut nood aan een publieke ruimte 
van openbaar nut.

Eigentijdse, groene ontspanningsplaats

Zo kan er nu probleemloos en zonder 
enige verkeersellende een fiets- en/of 
wandelpad aangelegd worden, omgeven 
door groen, met zitbankjes en ontspan-
ningsmogelijkheden en met (waarom 
ook niet?) petanquebanen en bolbanen. 
De bewoners en bezoekers kunnen 
elkaar op een rustige en ontspannen 
manier ontmoeten en het hebben over 
vroeger en nu, zoals bijvoorbeeld over 
de stoet van 100 jaar Belzele in 2007. 
Ook de jongeren en de nieuwe inwoners 
kunnen elkaar zo beter leren kennen en 
op die manier ons gezellige dorp nieuw 
leven inblazen.

evergem@n-va.be



Sinds het begin van dit jaar zetelen er twee nieuwe 
schepenen in het college. Dat Leen Ysebaert 
schepen zou worden, stond al vast aan het begin 
van de bestuursperiode. Voor Josse Verdegem 
kwam zijn aanstelling als een verrassing door 
het plotse ontslag van Patrick Huyghe (omwille 
van medische redenen). Patrick blijft wel actief 
als gemeenteraadslid. Leen nam de bevoegdheden 
van Patrick over en is de nieuwe schepen voor 
Sociale Zaken, voorzitter van het Bijzonder 
Comité Sociale Dienst en het zorgbedrijf. Josse 
kreeg onder meer Ruimtelijke Ordening, Milieu 
en Natuur in zijn portefeuille. We gingen bij hen 
langs om enkele vragen te stellen.

Hoe is de start jullie bevallen?
Leen: “In het prille begin was het heel druk en 
moest ik zoeken naar een balans tussen mijn gezin, 
mijn job als thuisverpleegster en het schepen- 
ambt. Ondertussen heb ik al meer evenwicht 
gevonden. De eerste weken waren ook leerrijk. 
Ik ontmoette al veel mensen op de werkvloer en 
maakte kennis met boeiende dossiers en grote uit-
dagingen, zoals het opvangen van de Oekraïense 
vluchtelingen.”

Josse: “De start was voor mij wat overweldigend, 
om eerlijk te zijn. Van de ene op de andere dag 
word je erin gesmeten, maar op die manier pas je 
je snel aan. Elke dag kom je in contact met nieuwe 
mensen en ideeën, wat enorm inspirerend werkt 
om met nieuwe plannen aan de slag te gaan.”

Wat willen jullie de komende drie jaar realiseren 
in onze mooie gemeente?
Josse: “Het is niet mijn intentie om van koers 
te veranderen. Het beleid van de voorbije jaren, 
waarin we maximaal onze open ruimte vrijwaren 
en extra groenzones creëren, is waar ik op wil verder 
bouwen. Met mijn eigen accenten en jeugdig 
enthousiasme ben ik ervan overtuigd dat we de 
komende drie jaar nog een mooi parcours kunnen 
afleggen.”

Leen: “Ik wil het goede en gestructureerde beleid 
verder vorm blijven geven met mijn collega’s en 
medewerkers. Ik hoop vooral dat mensen die 
ondersteuning nodig hebben vlug gehoord en 
geholpen kunnen worden. De nieuwbouw Ter 
Caele wordt een mooi dossier voor de komende 
twee jaar.”

Maak kennis met onze 
nieuwe schepenen: 

Leen Ysebaert en 
Josse Verdegem

De bevoegdheden sluiten aan bij jullie beroep en interesses. 
Zijn jullie daar tevreden mee?
Leen: “Absoluut. De zachte sector is altijd mijn werkveld geweest. 
Ik heb vanuit mijn beroep steeds veel voeling gehad met zieke 
mensen, senioren en mensen met een beperking.”

Josse: “Zeer tevreden. Het pakket is niet te onderschatten en bevat 
enkele zware bevoegdheden, maar dat schrikt me niet af. Het is 
uitermate boeiende materie die rijmt met mijn interesses als student 
burgerlijk ingenieur.”

Jullie zorgen voor een flinke verjonging in het college. Is dat een 
voordeel of net niet?
Josse: “Ik vind dat een voordeel noch een nadeel. Een sterk bestuur 
wordt gekenmerkt door effectiviteit en integriteit, niet door leeftijd. 
Persoonlijk ben ik wel verheugd dat ik al op jonge leeftijd zo’n ervaring 
mag opdoen.”

Leen: “Volgens mij gaat het inderdaad niet zozeer om leeftijd, maar 
om gedrevenheid. Of je je goed voelt in de ploeg en goed kan samen-
werken met de collega’s. Het is natuurlijk ook meegenomen dat er nu 
ook een tweede vrouw in het college zetelt. Ik heb het geluk terecht 
te komen in een dynamisch team van schepenen en burgemeester.”

Hoe zouden jullie de andere nieuwe schepen omschrijven?
Leen: “Josse is nu onze jongste schepen, maar ik vind hem zeer 
matuur voor zijn leeftijd. Hij is gedreven, dat bewees hij ook al in de 
jeugdbeweging en in zijn sport. De bevoegdheden die hij kreeg zijn 
hem op het lijf geschreven. Maar het blijft vooral een bijzonder toffe 
collega.”

Josse: “Leen heeft een hart van goud. Ze is oprecht begaan met de 
hulpbehoevenden in onze gemeente. Als zelfstandig thuisverpleeg-
ster kent ze de sector ook al jaren. Ze weet wat er leeft in de prak-
tijk. Dat zijn kwaliteiten die van haar een schitterende schepen van 
Sociale Zaken maken.”



BIBLIOTHEEKSTRAAT
Op 17 september 2021, de ‘Strapdag’, knipte schepen Kenny Ketels het Belgische lint 
door om de eerste fietsstraat in Evergem officieel te openen. Onder een stralende zon 
fietsten en stapten alle leerlingen van de lagere en de middelbare school van Sint-
Franciscus door de Bibliotheekstraat. Een ideale dag om de ‘week van de mobiliteit’ 
te beginnen: er werd gedanst op het ‘straplied’, gepicknickt op het dorpsplein, je kon 
meedoen aan een wedstrijd slowbiken, het startschot voor de fluo-campagne kon 
beginnen. De eerste fietsstraat in Evergem doet verlangen naar meer.

TRAGE WEGEN
Vossestraetje, Oud Bogaertstraetje, Heirmeersch- 
straetje, Panneslag … herken je de namen? Het 
zijn allemaal openbare wegen hoofdzakelijk 
bestemd voor traag verkeer (voetgangers, fietser, 
ruiters, joggers …). Trage wegen zijn belangrijk 
omdat ze een rustige verbinding bieden voor 
functionele fietsers of wandelaars naar een 
dorpskern, sporthal, school … Natuurliefhebbers 
benadrukken de natuurwaarde: wegbermen  
hebben dikwijls een eigen planten- en dieren- 
biotoop, hebben potentieel voor het verbinden 
van natuurgebieden en openen de toegang tot 
mooie landschappen. Cultuurliefhebbers komen 
er aan hun trekken door de vele kapelletjes en 
andere historische ankerpunten. Trage wegen 
kennen dus veel ‘trage’ waarden in een steeds 
sneller draaiende wereld.

Meer fiets, minder auto
‘Meer fiets, minder auto’ is een slogan die we terugvinden in het meerjarenplan 20-25 van de gemeente Evergem. Hebben we de 
afgelopen jaren daaromtrent al iets bereikt met ons bestuur? We nemen Evergem-centrum even onder de loep.

TOEKOMST
De volgende 
drie jaar 
staat er nog 
heel wat op 
de planning. 
Steertestraatje 
en Belzeels-
dreefken zijn 
nieuwe trage 
wegen. Door 
de omvor-
ming van de R4 zullen er verschillende fietsbruggen aangelegd worden. De 
werken ter hoogte van de Hoogstraat en het ovaal van Wippelgem zijn volop 
aan de gang. De fietsbrug over de Ringvaart zal in verbinding staan met een 
fietstunnel onder de Christoffelweg zodat fietsers op een veilige manier aan-
sluiting kunnen vinden met de fietssnelweg F42 (Gent – Evergem – Brugge).

 Fractievoorzitter Trui Denolf

HOFBILKSTRAAT
Heb je de nieuwe fietssuggestiestroken in de 
Hofbilkstraat al gezien? Door de groei van 
het leerlingenaantal in het Einsteinatheneum 
is ook de drukte in die straat toegenomen. 
Via het mobipunt* Brielken komen veel 
studenten met tram of trein afgezakt naar 
Evergem, maar ook veel fietsers worden in 
de straat gesignaleerd. Door de gele stroken 
lijkt het alsof de auto naar het midden van 
de straat wordt geduwd, waardoor de fietser 
meer plaats krijgt en dus op een veiligere 
manier zijn weg verder kan zetten.

*mobipunt: Dat is een knooppunt waar 
verschillende vervoersnetwerken samen- 
komen en waar een reiziger heel eenvoudig 
de overstap kan maken. Op die plaats vind 
je makkelijk parkeerplaats voor de auto, een 
degelijke fietsenstalling, kan je trein, tram 
of bus nemen en kan je bijvoorbeeld ook een 
krant kopen of een kop koffie drinken.  Gemeenteraadslid Freddy Versprille 

en bestuurslid Nathalie D’haese
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Kathleen Depoorter stelt boek ‘COVID-blues’ voor
Kathleen Depoorter – federaal parlementslid en schepen – stelt haar boek ‘COVID-blues’ voor. In dat boekje neemt Kathleen 
de lezer mee achter de schermen van het gevoerde beleid en de praktijk op het terrein gedurende de COVID-pandemie. 
Het resultaat is een relaas van grappige, vaak ernstige situaties uit het leven gegrepen waar ook de nodige dosis humor en 
ontnuchtering niet ontbreekt.

Als we even terugdenken aan de eerste berichten over de mondiale 
verspreiding van COVID is het misschien ongemakkelijk te 
moeten vaststellen dat de COVID-pandemie al meer dan twee 
jaar alomtegenwoordig is. De levens van vele Vlamingen, de 
omgang met onze medemensen en geliefden, onze economie 
en ons onderwijs werden compleet overhoop gehaald door een 
piepklein virus dat zichzelf elke keer opnieuw uitvindt en niet 
weg te branden is uit de actualiteit. Er was de afgelopen tijd heel 
wat te doen over het virus en de politiek errond, die overduidelijk 
faalde.

Onbegrijpelijke fl aters en échte verhalen

Kathleen Depoorter geeft aan waarom ze in haar pen kroop: 
“In dit boek wilde ik de lezer en het grote publiek gidsen langs 
een aantal onbegrijpelijke flaters van de politieke klasse, maar 
gaan we tegelijkertijd ook op zoek naar hoe de gewone Vlaming 
de COVID-pandemie ervaarde. De interviews die ik afnam 
tijden het parlementaire zomerreces, leverden échte verhalen 
van échte mensen op.”

Het boek bestaat uit twee delen die de lezer verschillende 
invalshoeken tonen: in deel één neemt de auteur de lezer mee 
in haar beschouwingen rond het gevoerde beleid – of het gebrek 
daaraan – en de praktijk gedurende deze pandemie … die voor 
vele Vlamingen tot in de huiskamer kwam. Het tweede deel 
sluit daar naadloos op aan en bestaat uit interviews met diverse 
medici, paramedici, burgers en studenten.

Toegankelijk boek met sociale stimulans

De boodschap van het boek is er ook eentje die uitkijkt naar de 
toekomst. Het werd geïllustreerd door de jonge Gentse kun-
stenares Stéphanie Baetslé van Studio Stefke. “Ik vond het 
belangrijk om mijn beschouwingen als politica, apotheker, 
echtgenote van een zorgverstrekker én moeder neer te pennen. 
Ik heb ernaar gestreefd om een toegankelijk verhaal te brengen 
en ging daarvoor op zoek naar een gepaste, vrolijke en luchtige 
illustratie. Stéphanie leefde zich perfect in in de sfeer van het 
boek. Het drukken van mijn boek via Mirto, een maatwerkbedrijf, 
gaf het project een extra sociale stimulans”, aldus Depoorter.

N-VA-bestuur
Ons vernieuwd

staat voor u klaar!

Kamerlid en schepen Kathleen Depoorter
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